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Emberrablás gyanújával 
tartóztattak le egy férfit 
A r e n d ő r s é g e m b e r r a b l á s s a l g y a n ú s í t e g y s z e g e d i f é r f i t , a k i t h é t f ő n ő r i z e t b e 
v e t t e k . A súlyos b ű n c s e l e k m é n n y e l g y a n ú s í t o t t v á l l a l k o z ó a z ü g y v é d j é n e k 
a z t m o n d t a , s z ó sem v o l t e m b e r r a b l á s r ó l , e m i a t t a g y a n ú s í t á s ellen p a n a s z -
szal é l t e k . 

M U N K A T Á R S U N K T Ó L 
Egy kiskőrösi férfi, in formáció ink sze-
rint L. S. fel jelentést tett a rendőrsé-
gen, azt állította, hogy még a múlt hé-
ten egy édességeket gyár tó és forgal-
m a z ó szegedi vál lalkozó a cégének te-
lephelyére hívta, ahol két fekete ru-
hás , á larcos férfi lefogta, megkötözte , 
és csak ötmillió forint vál tságdí j kifi-
zetése u tán engedték s zabadon . A 
pénzt L. S. felesége ad ta át egy, a vál-
lalkozó által megbízott fé r f inak . 

L. S-né t egnap dé lu tán elhár í tot ta 
é rdek lődésünke t , de azt n e m cáfolta, 
hogy fér je fel jelentést tett a rendőrsé-
gen. Az ügyben a Csongrád Megyei 
Rendőr-főkapi tányság e m b e r r a b l á s 
a l apos g y a n ú j a miat t indított nyomo-
zást. In formációnk szerint a vállalko-
zót kihal lgat ták, meggyanús í to t t ák , és 
őrizetbe vet ték. 

A Csongrád Megyei Rendőr-főkapi-
tányságon megerősi te t ték ér tesülése-
inket, de az ügy részleteiről n e m nyi-
la tkoztak, csak későbbre ígértek tájé-
koztatást . 

- A Csongrád Megyei Főügyészség 
m a dönt arról , hogy kezdeményezi-e a 
gyanúsí tot t előzetes le tar tóztatását -
nyi latkozta l a p u n k n a k Bariné dr. Tóth 
Éva, a főügyészség szóvivője. 

Mivel az őrizetbe vétel szerdán lejár, 

a b í róságnak szintén m a kell dönte-
nie, hogy ha az ügyészség egyál ta lán 
kezdeményezi , elrendeli-e a férfi letar-
tózta tását . 

Az őrizetbe vett vál lalkozó ügyvéd-
je l a p u n k n a k megerősí tet te , hogy pa-
nassza l éltek a gyanús í tás el len. 

- Ügyfelem azt el ismerte, hogy a 
kérdéses n a p o n találkozott az állítóla-
gosán elrabolt férfival, no rmá l i s kö-
rü lmények között megbeszé l ték , hogy 
az illető mikor fizeti meg régóta húzó-
dó tar tozását , a szóban forgó ötmillió 
forint a n n a k a része. De szó s e m volt 
csuklyás emberekről , megkötözésről , 
egyébről . Az is igaz, hogy n e m az ügy-
fe lem vette át az ötmillió forintot , ha-
n e m a megbízot t ja találkozott a felje-
lentő feleségével - nyi latkozta l apunk-
n a k Palánki Zsolt. (Úgy tud juk , a 
pénzt á tvevő férfi ellen is bünte tőel já-
rás indult , de az ő le tar tóztatását a 
rendőrség n e m javasolta.) 

Az ügyvéd arra a kérdésre egyelőre 
n e m akar t válaszolni , hogy ha n e m 
volt ember rab lás , akkor L. S. miér t ál-
lítja ezt. Azt viszont e lmond ta , hogy a 
kérdéses időben h á r m a n is jár tak a te-
lephelyen , ta lá lkoztak a vállalkozó-
val, egyikük a sértettel is, de semmi t 
n e m tapasz ta l tak abból , amit a felje-
lentő a rendőrségen e lmondot t . 

A KDNP aggódik, inognak 
a bizottsági posztok 
L e m o n d a n a k a szegedi közgyűlés bi-
zot t ságaiban betöltött e lnöki és alel-
nöki poszt jukról a f ideszes és KDNP-s 
képviselők, ha a közgyűlés l emonda t -
ja Kohári Nándort, az if júsági és sport-
bizottság f ideszes elnökét - közölte 
t egnap Juhász Gyula önkormányza t i 
képviselő és Haág Zalán frakcióveze-
tő-helyettes. A KDNP-s képviselők a 
szegedi fü rdőbe ruházás ró l is beszél-
tek. Aggódnak azok miat t , akik beuta-

lóval veszik igénybe a gyógyvizes 
szolgál tatásokat . Az el lenzéki politi-
kusok kipróbál ták: beje lentkeztek 
kedden az Anna fü rdőbe , és csak ja-
nuá r közepére k a p t a k időponto t . Sze-
r intük ha a Gomba „kiesik", akkor 
még rosszabb lesz a helyzet . A képvi-
selők kifogásolták azt is, hogy a város 
l e m o n d a kutakról . Szerintük ez azt is 
jelentheti , hogy a Par t fürdő gyógyvíz 
nélkül m a r a d . 

VARGA IMRE TERVÉT TÁMOGATJA A CSALÁD IS 

Szobor Rapcsák Andrásnak 

V Á R O S N É Z É S A D E Á K F E R E N C UTCAI Ó V O D A K Ö Z E L É B E N 

Két kaszinó ugrani készül 

• VARGA IMRE SZOBORTERVÉT AJÁNLOTTA 
A ZSŰRI M EGVALÓSÍTÁSRA F o t ó : O M / D V 

Varga Imre K o s s u t h - d í j a s s z o b r á s z -
m ű v é s z t e r v é t a j á n l j a m e g v a l ó s í t á s -
ra a v á s á r h e l y i k ö z g y ű l é s n e k a R a p -
c s á k - s z o b o r p á l y á z a t z s ű r i j e a b e é r -
k e z e t t n é g y elképzelés k ö z ü l . 

K O R O M A N D R Á S 
Meghívásos pályázatot írt ki a vásárhe-
lyi önkormányzat egy olyan köztéri al-
kotás elkészítésére, mely Rapcsák And-
rás néhai polgármester emlékét örökíti 
meg. A meghívott nyolc alkotóművész 
közül négy, Markolt György, Trischler 
Ferenc, Szmrecsányi Boldizsár és a Kos-
suth-díjas Varga Imre szobrászművész 
készítette el az 1:5 arányú szobor tervét. 

A néha i polgármesterről m á r utcát 
nevezett el az önkormányza t . A Rap-
csák András emlékét megörökí tő 
szobrot 2008 . júl ius 14-én, az egykori 
városvezető 65. szü le tésnap ján szeret-
nék felavatni a Kossuth téren. A szo-
borra és e lhelyezésére összesen 15 
millió forintot szán tak . 

A szoborterveket szakértő zsűri Var-
ga Imre tervét a jánlot ta megvalósí tásra 
a vásárhelyi önkormányza tnak . La-
punk is csak erről kapott fotót Prokai 
Gábortól, n o h a a többi szobortervet is 
szerettük volna bemutatni . 

A végső szót a közgyűlés m o n d j a ki. 
Egyetértett a bírálóbizottság javaslatá-
val a terveket megtekintő Almási István 
alpolgármester, illetve a néhai Rapcsák 
András özvegye, fia és lánya is. 

Varga Imre szobra, ha a vá rosa tyák 
e l fogadják a zsűri javaslatá t , már -
ványból készül m a j d . 

KASZINÓRA „ G Y Ú R N A K " AZ ÉPÍTŐK. A HÍD UTCAI PATINÁS ÉPÜLETBEN HAMAROSAN PROFILT VÁLTHATNAK 

F o l y t a t á s a z 1 . o l d a l r ó l 
Próbáltuk meg tudn i Németh Istvántól, 
az IKV Zrt. elnök-vezérigazgatójától , 
ki fizeti az üzlethelyiségek bérleti dí-
ját. A vezető a z o n b a n azt m o n d t a : so-
sem a d n a k ki in formációka t a bérlök 
kilétéről és a bérleti szerződésekről , 
ez ugyanis ada tvéde lmi szempontok-
kal ü tközne. 

Mivel a j á ték te rmek működés i enge-
délyét j anuá r elseje óta az APEH a d j a 
ki, megkérdez tük az adóha tóságo t , ér-
kezett-e működés i engedély iránti ké-
relem Kelemen utcai, illetve Híd utcai 

c ímekre . Koltányi Károlyné, az APEH 
szerencsejáték-felügyelet i főosztályá-
nak osztá lyvezetője szerint eddig még 
n e m érkezett hozzá juk ilyen kére lem. 

Az építési engedélyeket k iadó sze-
gedi polgármester i h iva ta lban Afózes 
Ervin jegyzőtől kér tük ezeket a doku-
m e n t u m o k a t , hogy meg tud juk a vál-
la lkozások nevét . Csakhogy - egyedi 
hatósági ügyről lévén szó - az iratokat 
még az önkormányza t i képviselők 
s e m tekinthetik meg. 

Természetesen n e m az lett volna a 
végcél, hogy m e g t u d j u k a vállalkozá-

F o t ó k : K a r n o k Csaba 

S S A VÁROS ÉRVEI. A városvezetés az 
ÁNTSZ szeptemberi hatósági ellen-
őrzésére hivatkozik, melynek során 
kiderült, a Deák utcai óvoda a je-
lenlegi feltételekkel nem felel meg 
bizonyos egészségügyi követelmé-
nyeknek, többek között nincs önál-
ló szociális blokkja, konyhája, orvo-
si szobája. Egyedül ennek a gyer-
mekintézménynek nincs játszóud-
vara. A fűtési rendszert pedig bal-
esetveszélyesnek minősítette a ha-
tóság. Ezért döntöttek a bezárás 
mellett. 

sok nevét, elérhetőségét, h a n e m h o g y 
feltehessük a kérdést: m i k a terveik? 
M i k o r r a tervezték a nyitást , és mit 
t e s z n e k , ha n e m k a p j á k m e g a m ű k ö -
dési engedélyt? 

S Kétszáz méteres távolság 
Közel négy éve, 2003. december 22-e óta érvényes az a pénzügyminisztériumi 
rendelet, amelynek értelmében oktatási intézmények közelében 200 méteres, 
úgynevezett védőtávolságot kell tartaniuk a kaszinók, játéktermek 
üzemeltetőinek, tehát ezen távolságon belül a hatályos jogszabály szerint nem 
nyitható ilyen típusú üzlet. 

Feljelentették az út kezelőjét 
D e m e t e r S á n d o r f e l j e l e n t e t t e a M a -
g y a r K ö z ú t K h t . - t , m i v e l s z e r i n t e e l -
m u l a s z t o t t á k m é g t a v a l y d e c e m b e r 
2 3 - á n j é g m e n t e s í t e n i a z a l g y ő i h i -
d a t , s e z is k ö z r e j á t s z o t t a b b a n , 
h o g y h á r m a n m e g h a l t a k , a m i k o r k é t 
a u t ó ö s s z e ü t k ö z ö t t a csúszós ú t o n . A 
S z e g e d i Városi Ü g y é s z s é g e l u t a s í t o t t a 
a v o l t baleseti h e l y s z í n e l ő p a n a s z á t . 

K O R M O S T A M Á S 
H á r m a n hal tak meg a b b a n a közúti 
ba lese tben , ame ly tavaly december -
ben történt az algyői h ídon . A csúszós 
út testen egy Lada f rontá l isan ütközött 
egy kis teherautóval . 

Demeter Sándor több éven keresztül 
dolgozott a Tisza Volánnál mint bal-
eseti helyszínelő. A középkorú férfi 
meggyőződése , hogy a t ragédia nem-
csak a két sofőr eset leges figyelmet-
lenségéből , illetve a személyautóról 
h iányzó téli gumik miat t következett 
be, h a n e m azért is, mer t az út kezelője 
n e m jégmentesí te t te az aszfaltot . 

- Rendelet írja elő, hogy az időjárás i 
előrejelzéseket f igyelembe véve, még 
a jegesedést mege lőzően fel kell szór-
ni az érintett ú tszakaszt . Ha ezt a keze-
lő, vagyis a Magyar Közút Kht. meg-
tette volna , n e m történt vo lna halál-
eset - vélte Demeter Sándor. 

A volt baleseti helyszínelő n e m feje-
ket akar, h a n e m azt szeretné elérni, 
hogy az algyői h ídon ne legyen több 
baleset azért , mert n e m jégmentesí t ik 
az utat . A férfi büntetőfel jelentést tett. 
A megyei rendőr-főkapi tányság a kht . 
ellen indított nyomozás t azzal az in-
dokkal szüntet te meg, hogy n e m tör-
tént bűncselekmény. Demeter panasz t 
emelt a Szegedi Városi Ügyészségen is, 
ahol ugyancsak n e m érte el a célját. 

Az ügyészség szerint a híd mindkét 
oldalára a „Csúszós úttest" táblát és a 

U A HÉT ÉVE TÖRTÉNT BALESETBEN H Á R M A N VESZTETTÉK ÉLETÜKET F o t ó : K a r n o k Csaba 

„Veszély 1000 méter hosszú útszaka-
szon álí fenn" kiegészítő táblát a baleset 
előtt kitették. Ezenkívül megállapítot-
ták, hogy a tragédia előtt a szórókocsik 
elkezdték a híd jégmentesítését. A bal-

hogy nagy részben a jeges út miat t hal-
tak meg tavaly d e c e m b e r b e n a fiatalok 
az algyői h ídon. Hozzátette, ha ú j a b b 
halá los baleset történik az algyői hí-
don, ismét büntetőfel je lentést tesz. 

1 Halálos balesetek az algyői h í d o n 
2000. december 2-án hajnalban egy nagy sebességgel Vásárhely felől érkező 
Opel Omega megcsúszott az algyői híd közepén, átsodródott a menetirány 
szerinti bal oldalra, ahol frontálisan ütközött egy IFA teherautóval. 
A személyautóban négyen utaztak, közülük egy élte túl az iszonyatos tragédiát. 
2005. február 16-án egy BMW és egy Alfa Romeo ütközött frontálisan az algyői 
hídon. A balesetben az utóbbi kocsi sofőrje szörnyethalt. 
2006. december 23-án hajnalban egy Lada megcsúszott az algyői hídon, aminek 
következtében frontálisan ütközött egy kisteherautóval. A személyautóban ülő 
négy fiatalból három elhunyt, egyikük pedig súlyosan megsérült. 

esetért kizárólag a személyautó vezető-
jét terheli felelősség, aki elhunyt, így a 
rendőrség jogosan zárta le az ügyet. 

Demeter Sándor n e m ért egyet a ha-
tósággal, s továbbra is kitart amellet t , 

Az ügyben k íváncs iak le t tünk volna 
a Magyar Közút Kht. i l letékeseinek vé-
leményére is, akik a z o n b a n megkere-
sé sünk re csak annyi t vá laszol tak: 
n e m k ívánnak nyi latkozni . 


